
 

 

 

 

Styrelsesammanträde tisdagen den 19 juli 2016   

Protokoll  
 
 

     § 130 Sammanträdet öppnas:  

Öppnade ordf Gunbritt Öhlén dagens möte, konstaterades närvaro av Ingmari Amosson, 
Owe Wåhlin, Göran Magnusson, Lilian Arvidsson samt Anders-Eric Andersson  

                                                                                                                                               
 § 131  Val av  sekreterare  

Valdes Göran Magnusson till sekreterare vid dagens sammanträde  

  
§ 132  Val av  justerare   

Valdes Anders-Eric Andersson att justera dagens protokoll  

  
§ 133  Godkännande av dagordning  

Godkändes dagordningen  

  
§ 134 Styrelseprotokoll 160531  

Godkändes och lades till handlingarna  

  
§ 135 Aktuell information  

Ordf lämnade aktuell information bland annat om betalning av medlemsavgifter  

  
§ 136 Aktuell statistik  

Lämnade Anders-Eric Andersson slutstatistik för verksamhetsåret varvid kunde 
konstateras att Växjöbridgen ökat antal speltillfällen jämfört med föregående år.  

  
§ 137 Ekonomisk rapport  

Kassören Ingmari Amosson rapporterade att verksamhetsårets bokslut var klart att 
överlämna till revisorerna för granskning, konstaterades att klubben gjort en god 
vinst verksamhetsåret 2015/2016. Styrelsen beslutade förelägga årsmötet upprättat 
bokslut.       

  
§ 138 Brickläggning  

Redovisade Göran Magnusson  vilka åtgärder som vidtagits för att minska fel vid 
brickläggningen.  
 
 
 

   



 
§ 139 Rapporter och förslag från kommittéerna  

Tävlingskommittén, Göran Magnusson, redovisade kompletteringar till spelprogrammet 
främst med avseende på att Bridgeförbunden lagt tävlingsprogrammet för Allsvenskan 
och DM-spel. Sju sammandrag av allsvenska lag har förlagts till Växjö vilket ställer krav 
på tävlings- och serviceorganisationen. Växjöbridgen deltager med åtta lag i allsvenskans 
seriesystem.  

 
 
Utbildningskommittén, Owe Wohlin, rapporterade att höstens nybörjarkurs startar 12/9, 
för närvarande endast åtta elever anmälda. Annons skall insättas i Smålandsposten i 
slutet av augusti.  

Trivselkommittén, Lilian Arvidsson, rapporterade svårigheter att få intresserade att stanna 
kvar i kommittén.  

  
§ 140  Årsmötesplanering  

Ordf gick igenom verksamhetsberättelsen och verksamhetsplanen varvid några mindre 
kompletteringar gjordes, bland annat i budgetförslaget vilket innebar en förhoppning om 
något bättre resultat det kommande verksamhetsåret.  Ordf konstaterade att 
två viktiga frågor kommande verksamhetsår är kontanthanteringen och omläggning av 
hemsidan.  

Beslutades att dagordningen kunde godkännas.Tävlingskommitté rapporterade att 
medaljer för klubbmästerskapstävlingarna var beställda .  

Konstaterades att några motioner ännu ej inkommit.  

Frågan angående vem som är årets klöverspelare behöver fortsatt utredas.  

  
§ 141 Övriga frågor  

Vid några tillfällen har spelare ur klubben uppträtt mindre lämpligt. Konstaterades behov 
av att utbilda klubbens medlemmar i detta avseende exempelvis vid medlemsmöte eller 
årsmötet. Beslutades att ordf skulle kontakta Roger Viklund i syfte att efterhöra hans 
intresse att medverka.  

  
§ 142 Nästa styrelsemöte  

Genomförs 15/8 2016 i klubblokalen klockan 1630.  

  
§  143 Styrelsemötets avslutning  

Tackade ordf deltagarna för visat intresse och avslutade mötet  

  
  
Vid protokollet                                

         
 

       Göran Magnusson                         
 
 
        Justeras: 

 
   
 
        Gunbritt Öhlén                                                             Anders- Eric Andersson 

 


